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Aan alle leden, 

 

November is een trieste maand, maar laat dit niet aan je hart komen. Zoek contact met 
mensen, maak een babbeltje. Misschien vind je wel een bestuurslid in je straat, want wij zijn 
op zoek naar mensen die graag onze politieke partij willen steunen of lid worden. 
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Negende nieuwsbrief 2023 N-VA Herenthout  

De eerste editie van de Urban Walk op zondag 22 oktober 

• Urban Walk was een gratis wandeling van 5 km langs heen de lokalen van de 

verenigingen. 

• Voor deze activiteit sloeg de jeugd-, cultuur- en sportraad de handen in elkaar. Tijdens de 

wandeling kon je niet alleen clubs en verenigingen leren kennen maar kon je ook een 

reeks vragen oplossen waarmee je een leuke prijs kon winnen. 

• Enkele verenigingen zorgde er bovendien voor dat je hier en daar iets te drinken of te 

eten kreeg. 

• Tijdens deze dag wilde de adviesraden de vele Herenthoutse jeugd-, socio-culturele- en 

sportverenigingen eens extra in de kijker zetten. Ze spelen een heel belangrijke sociale 

rol in de vrijetijdsbeleving binnen onze gemeente. 

• De banden die in al deze verenigingen gesmeed worden zijn vaak voor het leven. En alle 

vrijwilligers die hieraan meewerken zijn van onschatbare waarde. 

‘Post een brief naar een overleden dierbare’ 

• Zowel voor volwassenen als voor kinderen en jongeren is het belangrijk om het verlies 

van een dierbare te verwerken en een plaats te kunnen geven. Onze gemeente plaatste 

daarom een brievenbus voor hemelpost op de begraafplaats. 

• De brievenbus kan je vinden aan de inkom van de begraafplaats. In deze bus kunnen 

kinderen, jongeren en volwassenen een brief of tekening posten die gericht is aan een 

overleden dierbare. Het is een manier om leed en verdriet te delen en rouwen een plek te 

geven. 
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• De technische dienst maakte een duurzaam en robuust model van brievenbus, 

animatoren van Jeugd Atelier Matsijs namen de beschildering voor hun rekening. 

• De brievenbus is afgesloten en kan enkel door het gemeentepersoneel geopend worden 

met een sleutel. Het leegmaken van de brievenbus gebeurt op een serene manier en met 

respect voor de privacy. De brievenbus wordt regelmatig leeggemaakt door de 

medewerker van de begraafplaats en de ontvangen post wordt steeds ongeopend 

vernietigd. Zo blijft alle post enkel tussen de verzender en zijn of haar dierbare. 

• Het lokaal bestuur hoopt met de hemelpost en de recent geplaatste sterretjesboom een 

steun te kunnen bieden aan iedereen die een dierbare verloren heeft. Daarnaast is men 

momenteel nog bezig met de aanleg van een sterretjesweide. 

Financiële steun voor dierenasiel in Herenthout 

 

 
 

• Dierenasielen zijn een onmisbare schakel in de Vlaamse strijd voor méér dierenwelzijn. 

De medewerkers, vaak vrijwilligers, dragen zorg voor verwaarloosde, verdwaalde of 

vergeten dieren. De asielen waren vroeger aangewezen op eigen fondsenwerving. Tot 

voor een paar jaar was er helemaal géén structurele financiële steun vanuit de overheid. 

Vlaams Dierenminister Ben Weyts introduceerde in 2020 een structureel 

steunmechanisme voor de dierenasielen. Dat systeem werd vorig jaar verder verfijnd en 

uitgebreid.  

• VOC Neteland vzw in Herenthout krijgt nu 9.337 euro als financiële steun vanuit 

Vlaanderen. Weyts kent in totaal 775.000 euro structurele steun toe aan 119 erkende 

dierenasielen. Dat is nog eens 14 procent méér dan vorig jaar en het hoogste bedrag 

ooit. De asielen kunnen rekenen op een forfaitaire basissteun en daarnaast variabele 

bedragen op basis van hun opvangcapaciteit en het aantal dieren die geadopteerd 

worden. De steun is bewust heel laagdrempelig gehouden: de asielen moeten aan 

slechts enkele eenvoudige voorwaarden voldoen om de steun te krijgen. Zo moeten ze 

bijvoorbeeld hun dieren plaatsen op www.adopteereendier.be, zodat alle Vlamingen een 

overzicht kunnen krijgen van de dieren die in een asiel wachten op een warme thuis. 
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Bovenop de structurele ondersteuning komen er voor de dierenasielen ook nog extra 

middelen als ze zorg opnemen voor dieren die de diensten van Weyts in beslag 

genomen hebben bij dierenbeulen.  

• “We mogen in Herenthout heel blij zijn dat we VOC Neteland vzw hebben” zegt voorzitter 

Magda Boeckx van N-VA Herenthout “Met deze financiële steun kunnen ze hun werking 

verder professionaliseren en zo het dierenwelzijn in onze gemeente verder verbeteren.” 

Minister Ben Weyts investeert 2.332.369 euro in Gemeentelijke Basisschool- Klim-op 

 

 
 

• Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert 2.331.369 euro in 

Gemeentelijke Basisschool - Klim-op in Herenthout. “We blijven investeren in de kwaliteit 

van ons onderwijs. Dus ook in de onderwijsinfrastructuur”, zegt Weyts. “Onze leerlingen 

en leraren horen in de beste omstandigheden onderwijs te kunnen volgen en geven.” 

zegt Weyts. 

• Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in totaal 3 miljard euro in 

scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 500 miljoen euro méér dan in de vorige 

regeerperiode. Al deze financiële steun kunnen schoolbesturen goed gebruiken voor 

bouw- of verbouwingswerken. Deze investeringsgolf komt ook Herenthout ten goede. 

• Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert zo via het Agentschap voor 

Infrastructuur in het Onderwijs (AGION) 2.331.369 euro in Gemeentelijke Basisschool - 

Klim-op in Herenthout. Concreet gaat het om: 

 

Bedrag School Omschrijving van de werken 

2.331.368,76 
euro 

Gemeentelijke Basisschool - Klim-
op (Albertstraat 8 in Herenthout) 

Afbraakwerken, nieuwbouw en 
omgevingswerken            
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Bewoners van de Verbistlaan willen gelijk behandeld worden (gemeenteraad 23 

oktober) 

• De gemeenteraad nam kennis op 23 oktober 2023 van een verzoekschrift ingediend door 

een groep burgers. 

• Het Comité Verbistlaan wil dat de gemeente verkeersmaatregelen neemt in hun straat. 

“We krijgen steeds meer verkeer te verwerken, ook doorgaand zwaar verkeer dat hier 

niet thuishoort” zeggen buurtbewoners. “Het gemeentebestuur heeft van onze straat 

onterecht een ringweg gemaakt.” 

• De Verbistlaan verbindt de Nijlense Steenweg met de as Jodenstraat, Punt en Bevelse 

Steenweg. De Astridlaan en de Merodestraat lopen parallel met de Verbistlaan en maken 

dezelfde verbinding. In deze straten geldt evenwel eenrichtingsverkeer. Het gevolg is dat 

in de Verbistlaan het gros van het verkeer moeten verwerken. Tellingen wijzen uit dat er 

tot 350 voertuigen per uur door de straat passeert, met naast automobilisten ook 

vrachtwagens, zware landbouwtractoren en loonwerkers. 

• Het zware verkeer in combinatie met verkeersdrempels zorgt voor heel wat lawaai en 

trillingen. 

• De bewoners van de Verbistlaan hebben een eisenpakket voorgelegd aan het 

gemeentebestuur: 

o Zwaar doorgaand verkeer is verboden in de Verbistlaan, maar omdat er 

nauwelijks controle is, wordt het verbod dagelijks overtreden. Meer 

controle lijkt aangewezen. 

o Opheffing van het eenrichtingsverkeer in de Astridlaan en de 

Merodestraat. Zo worden de verkeersstromen beter verdeeld. 

o In de Verbistlaan mogen de verkeersdrempels verdwijnen en de aanleg 

van fluisterasfalt is wenselijk. 

• Meer dan honderd buurtbewoners hebben een petitie ondertekend. 

• In ontwerpbeslissing staat dat gemeenteraad kennis neemt van het verzoekschrift en dat 

het schepencollege gevraagd wordt om het te bekijken en zoals in het huishoudelijk 

reglement staat, binnen de drie maanden een gemotiveerd antwoord te geven. 

Zangeres Belle Perez steunt initiatief tegen kinderarmoede 

• Aan het Huis van het Kind in de Kloosterstraat in Herenthout staat een gloednieuwe 

broodautomaat. Dat lijkt niet meteen groot nieuws, maar dankzij het budget van de 

werkgroep Kruimel Krachtig kunnen kwetsbare gezinnen met kinderen daar voortaan 

gratis een brood komen halen met een jeton. 

• De werkgroep Kruimel Krachtig ontstond vorig jaar na de benefietconcerten van Belle 

Perez in de kerk van Herenthout. Sindsdien organiseert de werkgroep met de opbrengst 

van de concerten geregeld activiteiten en acties met als doel kinderarmoede in 

Herenthout tegen te gaan. 

• Het gaat om een zeer gewone broodautomaat waar iedereen een brood kan komen 

kopen. De initiatiefnemers werkten daarvoor samen met de laatste warme bakker die nog 

in de gemeente actief is. Het speciale is dat de automaat ook werkt met jetons. 
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• De verdeling van de jetons gebeurt via de organisaties en diensten die in Herenthout 

werken rond armoede en die vanuit hun ervaring weten wie deze kleine ondersteuning 

het best kan gebruiken 

• Belle Perez is enthousiast: “het is goed dat er geregeld kleine dingen gebeuren om iets te 

doen aan kinderarmoede. Zo blijft het probleem in de actualiteit en als er vaker op wordt 

gewezen, gaat het geheel ook meer bespreekbaar worden. En dat is een goede zaak”, 

zegt de zangeres. 

• Ondertussen staat ook vast dat Belle Perez dit jaar opnieuw kerstconcerten geeft, en wel 

op zaterdag 2 december 2023. Ook zal er rond de kerk volop voor sfeer gezorgd worden. 

Digibank Neteland gaat van start in bibliotheek 

• Om inwoners van Herentals, Herenthout, Vorselaar en Grobbendonk op weg te helpen, 

opent samenwerkingsverband Neteland acht digipunten in de regio. Het eerste digipunt 

werd gelanceerd in de bibliotheek van Herentals. 

• Een digipunt is een plek waar inwoners gratis hulp krijgen bij al hun vragen rond het 

gebruik van een computer, smartphone of andere digitale toepassingen. 

• Een digihelper staat op vaste momenten in de week klaar om geduldig ondersteuning op 

maat te bieden. 

• In de bib van Herentals kan je elke donderdagnamiddag van 14.30 tot 16.30 uur terecht 

met alle digitale vragen. Een afspraak maken hoeft niet. Iedereen kan met een eigen 

toestel langskomen of gebruikmaken van de openbare computers met internet. 

• Om zelf aan de slag te gaan met digitale toepassingen kan men ook lessen of workshops 

volgen. 

• Voor diegenen die nood hebben aan een toestel om thuis te gebruiken, bestaat er de 

uitleendienst. Via Digibank Neteland kunnen inwoners een laptop ontlenen voor een 

aantal maanden en bieden ze verdere ondersteuning aan op maat, thuis of in een 

digipunt. 

• De komende maanden openen ook in de andere Neteland gemeenten digipunten. Ze 

werken samen met bestaande initiatieven in elke gemeente, zo bouwen we samen 

verder aan een digitaal Neteland. 

Wist je dat: 

• N-VA wil oplossing voor ouderen die hun huis verkopen en daardoor zorgbudget 

verliezen 

• Uit de jaarlijkse meting van het Departement Zorg blijkt dat de dagprijzen in Vlaamse 

woonzorgcentra opnieuw gestegen zijn. De gemiddelde dagprijs bedraagt vandaag 70,2 

euro, een reële stijging van bijna vijf procent. Vlaams Parlementslid Veerle Geerinckx 

reageert: “Ook woonzorgvoorzieningen voelen de hoge inflatie. Daarnaast wil ik de 

minister ook aanmanen werk te maken van een aanpassing van de regelgeving waarbij 

ouderen het recht op een zorgbudget verliezen wanneer ze hun woning verkopen.”  
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• Deze Vlaamse Regering heeft al heel wat maatregelen genomen om de prijzen van 

woonzorgcentra betaalbaar te houden, meent Veerle. “Het zorgbudget voor ouderen is 

hervormd met een focus op de lagere inkomens, het zorgbudget voor zwaar 

zorgbehoevenden werd recent verhoogd van 130 naar 140 euro, de 

zorgzwaartefinanciering is aangepast en er is het infrastructuurforfait dat als korting in de 

dagprijs moet worden doorgevoerd”, klinkt het.  

• Eigen woning: 

• Toch ziet de N-VA nog mogelijkheden om de betaalbaarheid van woonzorgcentra onder 

controle te houden. “We hebben bijvoorbeeld geen zicht op het aantal bewoners dat 

beroep moet doen op het OCMW voor hun rusthuisfactuur. Daarnaast bepaalt het 

regeerakkoord dat er een aanpassing komt aan de regelgeving die bepaalt dat ouderen 

die hun woning verkopen uit de boot vallen voor het zorgbudget voor ouderen”, stelt 

Geerinckx.  

• Ongelijkheid: 

• Het Vlaams Parlementslid vraagt dan ook aan minister Hilde Crevits (cd&v) om hier een 

oplossing voor uit te werken. “Het kan wat ons betreft niet dat ouderen die hun huis 

verkopen het recht op een zorgbudget verliezen. Ouderen die hun eigen woonst verhuren 

bij een verhuis naar het woonzorgcentrum, verliezen dat recht niet. Zij moeten hierover 

ook duidelijk worden geïnformeerd. Deze ongelijkheid moet onder de loep genomen 

worden. Wie verkoopt of verhuurt doet dat doorgaans om bij te passen op de stijgende 

woonzorgfactuur. Die betaalbaar houden is dan ook voor iedereen relevant”, besluit 

Veerle Geerinckx.  

 

• Kamerlid Theo Francken verwijt de regering-De Croo “gepamper” in de aanpak van 

uitgeprocedeerde asielzoekers. 

• Hoe kon het zo fout lopen, toen Abdesalem Lassoued twee Zweden doodschoot in hartje 

Brussel? Liefst 4 kopstukken uit de regering mochten het in de kamer komen uitleggen. 

• Op de Parlementaire banken vroeg Theo Francken zich af: moest er nu werkelijk een 

zoveelste aanslag gebeuren door een illegale migrant, vooraleer dit besef eindelijk tot de 

regering doordrong? 

• “Premier, ik hoor het u zó graag zeggen: ‘Het terugkeerbeleid moet strenger’. Maar de 

cijfers spreken boekdelen. Het terugkeerbeleid is nog nooit zo rampzalig geweest. En dat 
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komt door actieve beleidskeuzes van uw regering. De Vlaamse kiezer gaf reeds in 2019 

een duidelijk signaal voor een strenger terugkeerbeleid. Maar wat kreeg hij? Een regering 

met een coalitiepartner, Ecolo-Groen, die principieel tegen gedwongen terugkeer is. Een 

regering die er daarom alles aan deed om gedwongen terugkeer zo moeilijk mogelijk te 

maken. De gerechtelijke sectie binnen DVZ, die broodnodig is voor de terugkeer van 

illegalen, werd zo goed als uitgekleed. Het masterplan voor de uitbreiding van gesloten 

centra, afgeklopt op het einde van de vorige regering, werd bewust niet uitgevoerd. Er is 

geen begin van timing voor de bouw van de afgesproken nieuwe gesloten centra. 

Waarom? Uw regering wil ze gewoon niet! Daarenboven worden de weinige plaatsen die 

er wel zijn voor een derde niet benut. Uw regering gebruikt niet eens de 

terugkeercapaciteit die ze wel nog bezit! U maakt geen werk van een wettelijk kader op 

de woonstbetreding, hoewel dat absoluut noodzakelijk is om de terugkeer te verhogen.  

 

 
 

Op dit eigenste moment probeert uw regering een wetsontwerp door de Kamer te 

loodsen waarmee het onmogelijk zou worden om illegalen te repatriëren als ze een 

minderjarig kind hebben. Zo’n verbod bestaat nergens in de Europese Unie en zou 

zorgen voor een grote influx van illegalen uit andere landen van Europa. En wat betreft 

de readmissie-akkoorden met de Maghreblanden die u nu bepleit, waarbij het handels- 

en visumbeleid als wortel moet worden ingezet: hoe komt het dat we 

ontwikkelingssamenwerking niet in dat lijstje voorkomt? Juist: omdat de groenen in uw 

regering u verbieden om de koppeling tussen migratiebeleid en 

ontwikkelingssamenwerking te maken. Zo gaan we er nooit komen. En finaal nog een 

woord over de grote ambities die meent te hebben in het nieuwe Europese Migratiepact 

dat op tafel ligt. Ja, daar zitten goede maatregelen bij, in het bijzonder wat het bestrijden 

van proceduremisbruik en asielshopping tussen Europese landen betreft, maar dat faalt 

compleet als het gaat over de instroom. En waarom? Omdat ook uw partij en die van 

staatssecretaris Nicole De Moor zich blijven verzetten tegen de enige mogelijkheid om 

een einde te maken aan de mensensmokkel over de Middellandse Zee: de invoering van 

het Australische asielmodel. En dan horen we u hier, op een paar maanden van de 

verkiezingen, plots met luide trom beweren dat het terugkeerbeleid strenger moet…” 

• “Uw terugkeerbeleid is een ramp. Er zijn honderd asielaanvragen per dag en u krijgt er 

telkens tien weg” aldus de gewezen staatssecretaris van Asiel en Migratie. 
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Activiteiten: 

• Zondag 5 november: Week van de Smaak Toerismeraad (kaarten kopen aan het onthaal 

gemeentehuis Herenthout)  

• Zondag 19 november om 9 uur N-VA Herentals: Ontbijt met Els van Doesburg. 

Inschrijven uiterlijk op 10 november. 

• Zaterdag 2 december ter voordelen van “Kruimel Krachtig want ieder kind is prachtig”: 

optreden Belle Perez in de kerk en wintermarkt in het park te Herenthout. 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad herbeluisteren. Elke zitting wordt integraal 

opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 

geplaatst. 

▪ maandag 27 november 2023 

▪ maandag 18 december 2023  

• Meer info en alle verslagen:  

▪ www.herenthout.be 

Voorzitter 

Magda Boeckx  

0498/34 09 62 

herenthout@n-va.be 


